

STARTERS Vorspeisen

HOMEMADE CHIPS

Hand-cut chips.

Hausgemachte Pommes frites.

WARM NACHOS

Nachos topped with cheese.

Warme Nachos mit Käse.

GARLIC BAGUETTE (or add cheese)

Knoblauchbaguette (oder mit Käse)

CHICKEN WINGS

Five chicken wings served with sweet chilli sauce and fresh baguette.

Fünf panierte und frittierte Hähnchenflügel, serviert mit süßer Chilli-sauce und frischem Baguette.

TRADITIONAL IRISH Traditionell Irisch

ALL DAY IRISH BREAKFAST & CHIPS

Three Irish Cumberland sausages in batter served with hand-cut chips.

Drei irische Würste (Schwein) im Bierteig frittiert, serviert mit hausgemachten Pommes frites.

BANGERS & MASH

Three Irish Cumberland sausages served with mashed potato and gravy.

Drei irische Würste (Schwein) mit Kartoffelpüree und Bratensauce.

FISH & CHIPS

Traditional fish in beer batter, served with fresh lemon and hand-cut chips.

Fisch im Bierteig, serviert mit frischer Zitrone und hausgemachten Pommes frites.

BEEF & GUINNESS

Traditional Beef & Guinness stew, with vegetables, served with mash potatoes.

Guinness-Rindereintopf mit frischem Gemüse, serviert mit Kartoffelpüree.

COTTAGE PIE

With ground beef, peas, carrots, topped with mashed potatoes and grilled cheese.

Auflauf mit Hackfleisch, Erbsen, Karotten und Kartoffelpüree, mit Käse überbacken.

VEGETARIAN Vegetarisch

VEGETARIAN BURGER

Served with hand-cut chips.

Vegetarischer Burger mit hausgemachten Pommes frites.

PENNE WITH VEGETABLES

In a homemade tomato sauce and grilled cheese.

Penne mit Gemüse in einer hausgemachten Tomatensauce mit gegrilltem Käse.

HOMESTYLE BURGERS - Irish Beef

BURGER ONLY*

Classic Cheeseburger, without chips.

Burger (ohne Pommes frites).

CLASSIC CHEESEBURGER

Topped with cheese and served with hand-cut chips.

Mit Käse, serviert mit hausgemachten Pommes frites.

BACON & CHEESE BURGER

with bacon & cheese, served with hand-cut chips.

Mit Speck und Käse, serviert mit hausgemachten Pommes frites.

***Our Homestyle Burgers are 100% Irish Beef, grass fed & come with tomato, salad, ketchup & mayonnaise, & are served in a Brioche bun.**

***Unsere "homestyle" Burger sind aus 100% Weiderindfleisch & werden in einem Brioche Bun mit Tomate, Salat, Ketchup & Mayonnaise serviert.**

CHICKEN BURGERS - Hähnchen

CHICKEN BURGER

Grilled chicken breast in a bun, topped with cheese, tomato, salad, ketchup & mayonnaise, served with hand-cut chips.

Hähnchenbrust vom Grill im Brötchen, mit Käse, Tomate, Salat, Ketchup & Mayonnaise, serviert mit hausgemachtem Pommes frites .

BBQ & BACON BURGER

Grilled chicken breast with barbecue sauce & bacon, topped with cheese, tomato, salad, ketchup & mayo in a bun, served with hand-cut chips.

Hähnchenbrust vom Grill im Brötchen with Bbq sauce & Speck, Käse, Tomate, Salat, Ketchup & Mayonnaise, serviert mit hausgemachten Pommes frites.

MAINS Hauptgerichte

THE I.P.B CLUB SANDWICH

Double decker sandwich with chicken, bacon, tomato and salad, served with hand-cut chips.

Doppeldecker-Sandwich mit Hähnchenbrust, Speck, Tomate und Salat, serviert mit hausgemachten Pommes frites.

FALL OF THE BONE RIBS

A rack of barbecue ribs served with hand-cut chips, our homemade coleslaw and barbecue sauce.

Grillrippchen in BBQ-Marinade, serviert mit hausgemachten Pommes frites und einem hausgemachten Krautsalat.

INDIAN CHICKEN CURRY

Served with basmati rice. (or half chips with half rice)

Indisches Curry mit Hähnchen, serviert mit Basmati-Reis.

SALADS Salate

MIXED SALAD (vegetarian option)

Mixed green salad with tomato, cucumber and cheese, served with fresh baguette.

Gemischter grüner Salat mit Tomate, Gurke und Käse, serviert mit frischem Baguette.

CHICKEN SESAME SALAD

Large mixed salad with warm tender chicken strips prepared with honey and sesame seed, served with fresh baguette.

Großer gemischter Salat mit, in Honig und Sesam gebratenen Hähnchenbruststreifen, serviert mit frischem Baguette.

CHICKEN TANDOORI SALAD

Large mixed salad with warm tender chicken strips prepared with Indian Tandoori spices, served with fresh baguette.

Großer gemischter Salat mit nach indischer Tandoori-Art marinierten und gebratenen Hähnchenbruststreifen, serviert mit frischem Baguette.

DESSERT Nachtisch

WARM APPLE STRUDEL With vanilla Ice cream & whipped cream.

Warmer Apfelstrudel mit Vanille-Eis und Sahne.

BROWNIE With walnut Ice cream & whipped cream

Brownie mit Walnuss-Eis und Sahne.